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Protokół nr 29/2017 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 20 września 2017 r. w godz. 9
00

 – 10
35 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Wniosek grupy radnych w sprawie zwołania Sesji Nadzwyczajnej.  

4. Pismo do Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie w sprawie 

uregulowania kwestii poczynionych nakładów budowy bloku operacyjnego.  

5. Wniosek Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie w sprawie przyznania nauczania 

indywidualnego i zapewnienie środków finansowych na realizację zajęć. 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie uchwał Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie:  

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, 

b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, 

c) stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, 

d) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie  

w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, 

e) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej  

w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2017- 2025. 

7. Sprawy różne.  

     

 

Ad.1 

 Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

  Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 28/2017  

z posiedzenia Zarządu w dniu 18 września 2017 roku. 
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Ad.3 

Przewodniczy Rady – Henryk Budzyła poinformowała Zarząd, że 15 sierpnia br. wpłynął do 

Biura Rady i Zarządu wniosek złożony przez Klub Platformy Obywatelskiej w sprawie 

Zwołania Sesji Nadzwyczajnej, co przedstawia załącznik nr 2. Następnie zapoznał z treścią 

wniosku. Dodał, że złożony wniosek w imieniu Klubu został podpisany przez radną Beatę 

Pawlik. Oświadczył, że w/w wniosek nie może zostać uwzględniony, ponieważ został 

złożony przez podmiot nieposiadający do tego legitymacji. Zgodnie z treścią art. 15 ust. 7 

ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu lub co najmniej 1/4 ustawowego 

składu rady powiatu przewodniczący obowiązany jest zwołać sesję na dzień przypadający  

w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. Wniosek o zwołanie sesji powinien spełniać wymogi 

określone w ust. 1. Powyższe rozwiązanie zostało przyjęte w § 12 ust. 6 Statutu Powiatu 

Białogardzkiego, co oznacza, że uprawnienie do złożenia wniosku o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej posiada jedynie Zarząd Powiatu oraz co najmniej 1/4 ustawowego składu 

Rady, nie posiada go natomiast klub radnych. W związku z powyższym wystosował pismo do 

radnej B. Pawlik z informacją, że Sesja Rady Powiatu w Białogardzie planowana jest na dzień 

28 września 2017 r. i zaproponował włączenie zagadnień objętych porządkiem obrad 

wynikającym ze złożonego przez Radną wniosku do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

dzień 28 września 2017 r. Oświadczył, że podczas telefonicznej rozmowy został 

poformowany, że Radna nie wyraża zgody. Następnie dodał, że w dniu 19 września br. 

wpłynął kolejny wniosek o tej samej treści  w sprawie zawołania Nadzwyczajnej Sesji, który 

został podpisany przez 5 radnych, co jest zgodne z ustawą o samorządzie powiatowym oraz 

ze statutem Powiatu – załącznik nr 3.  W związku z powyższym zaproponował, aby Sesja 

Nadzwyczajna odbyła się 26 września 2017 roku o godz. 9
00

.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się  z przedstawioną informacją. 

 

 

 

Ad.4 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował Zarząd, że poprzednia Rada Powiatu 

podjęła decyzję o budowie bloku operacyjnego. Nakłady poniesione na budowę bloku to 

4.741.587,68 zł. NIK podczas kontroli zwrócił uwagę, aby uregulować kwestie dot. rozliczeń 

księgowych pomiędzy Powiatem a Sp. RCM. Następnie poprosił o wyjaśnienie tematu 

prawnik. 

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak przypomniała, że Powiat Białogardzki prowadził 

inwestycję w czasie kiedy funkcjonował Szpital Powiatowy w Białogardzie, następnie 

przekształcił go w Spółkę a inwestycja w dalszym ciągu była przypisana do Powiatu. 

Oświadczyła, że istnieje konieczność uregulowania pomiędzy Regionalnym Centrum 

Medycznym w Białogardzie Sp. z o.o. w Białogardzie a Powiatem Białogardzkim, jako 

wspólnikiem tej Spółki, kwestii nakładów poniesionych przez Powiat na nieruchomość 

stanowiącą własność Spółki z tytułu prowadzenia inwestycji polegającej na budowie bloku 

operacyjnego i oddziału intensywnej terapii – budynek nr 3 przy ul. Chopina 29 w 

Białogardzie. Przypomniała, że przedmiotowa nieruchomość została przekazana przez Powiat 

na rzecz Spółki w dniu 19 grudnia 2014 r. w drodze aportu. Wartość przekazanej 

nieruchomości określona na podstawie operatu szacunkowego nie uwzględniała wartości 

rozpoczętej inwestycji. W związku z powyższym wartość przedmiotowej inwestycji do dnia 

dzisiejszego figuruje w księgach rachunkowych Powiatu. Wyjaśniła, że w przepisach prawa 

cywilnego nie ma ustawowej definicji pojęcia „inwestycja”. Jako wkład niepieniężny (aport) 

Spółka otrzymała na własność, na mocy aktu notarialnego m.in. nieruchomość, na której 

trwała budowa bloku operacyjnego, finansowana ze środków Powiatu.  
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Dodała, że z chwilą nabycia, w wyniku podwyższenia kapitału zakładowego w dniu  

19 grudnia 2014 r., w. nieruchomości gruntowej, na której prowadzone były roboty 

budowlane związane z wyżej opisaną inwestycją, Spółka stała się również właścicielem 

budynków na tym gruncie wznoszonych przez Powiat. Po objęciu własności nieruchomości, 

Powiat w dalszym ciągu kontynuował inwestycję, w związku z czym w księgach 

rachunkowych Spółki nie ma żadnych zapisów odnośnie budynków i budowli, albowiem nie 

sporządzono stosownych dokumentów przekazania inwestycji. Wartość poczynionych 

nakładów przez Powiat na wyżej wymienioną nieruchomość stanowiącą własność Spółki  

z tytułu prowadzenia inwestycji polegającej na budowie bloku operacyjnego i oddziału 

intensywnej terapii wynosi 4.741.587,68 zł. Oświadczyła, że w związku z powyższym należy 

uregulować kwestię poczynionych nakładów i ostateczne dokonać ich rozliczenia. Dodała,  

że mając na uwadze powyższe okoliczności, istnieje konieczność zainicjowania przez Spółkę 

działań zmierzających do zwołania Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników, którego 

przedmiotem będą w szczególności wyżej opisane zagadnienia, w tym podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki. Zapoznała z projektem pisma do Regionalnego Centrum w Białogardzie  

w sprawie uregulowania kwestii poczynionych nakładów budowy bloku operacyjnego – 

załącznik nr 3. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził 

treść pisma do Regionalnego Centrum w Białogardzie w sprawie uregulowania kwestii 

poczynionych nakładów budowy bloku operacyjnego w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie  

w sprawie wyrażenie zgody na nauczanie indywidualne ( 12 godz. tygodniowo) do końca 

roku szkolnego 2017/2018 uczennicy klasy III a oraz o przyznanie i zapewnie środków 

finansowych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku – od 1 X 2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

Ad.6 

  a) Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej 

Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła 

II w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 



4 

  b) Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II 

w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana 

Pawła II w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

  c) Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 8  

do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla 

Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej  

w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły 

dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej  

w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

  d) Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I 

Stopnia Nr 1 w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



5 

  e) Gł. specjalista ds. szkolnictwa publicznego – Elżbieta Niewiadomska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze 

organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie 

w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I 

Stopnia w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
 

 f) *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała z treścią umowy partnerskiej na 

rzecz realizacji projektu pn.: „Nowa jakość kształcenia w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Białogardzie” pomiędzy Stowarzyszeniem Aktywnego Wspierania Gospodarki a Powiatem 

Białogardzkim – załącznik nr 11. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną umową. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

   

 1) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody  

na zwiększenie planu dochodów i wydatków na 2017 rok., co przedstawiają załączniki nr 12 

i 13 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

  

 2) Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie w sprawie 

przekazania środków finansowych na zakup kamery termowizyjnej, co przedstawia załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu. Koszt zakupu kamery wynosi około 25.000 zł. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody  

na zwiększenie planu wydatków na 2017 r. na zakup inwestycyjny o kwotę 45.108,78 zł,  

co przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

  

 4) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie zmian w planie wydatków na 2017 rok, co przedstawiają załączniki nr 16 i 17 

do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 5) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody  

na zwiększenie planu wydatków na 2017 rok, co przedstawia załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 6) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie przyznania środków 

finansowych w wysokości 25.000 zł w związku z realizacją „Programu Informatyczne 

Zielone Garnizony”, co przedstawia załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 7) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie dochodów i wydatków na 2017 rok, co przedstawia załącznik nr 20  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 8) Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

przesunięć między rozdziałami planu wydatków na kwotę 74.890,33 zł oraz o zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 5.533,92 zł, co przedstawia załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 9) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie w sprawie podziału środków dot. 

realizacji zadania Programu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja”, co przedstawia 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
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 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017  

(załącznik nr 23 oraz poinformowała, że powyższe wnioski zostaną ujęte w w/w projekcie 

uchwały. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

   g) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2025, co przedstawia załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 - 2025. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 - 2025 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 24 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.7 

  *Sekretarz – Zbigniew Raczewski zapoznał Zarząd z Apelem nr 1/2017 Prezesa 

Stowarzyszenia „Droga S11” dotyczącym intensyfikacji prac związanych z budową drogi 

ekspresowej S11 kierowanego do Pani Premier Beaty Szydło oraz Pana Ministra Adamczyka 

– załącznik nr 25. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się  przedstawioną informacją. 
 

 

 Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 
 

 

  


